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To: 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e

|
I )

Sent: Fri 1/8/2021 12:00:24 PM

Subject: RE:

Received: Fri 1/8/2021 12:00:24 PM

helder

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 25 11 VX | Den Haag
Mobiel: 06 JEKIECHN| INENEDNNQ minvws.n!
var: IESE 1. (GEE) “SEEM mivvwsi>

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 12:56

Aan: [EXEC NED). (BED) <MEXEDM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE:

volgensERERl krijgen we die ook.

PDC parlementair gaat hier op letten. | EES s er mee bezig!

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 11:30

aan:[EE§ (BED)BEEeo minvws.ni>
Onderwerp: FW:

+o IEEE
Nog even check bij jou. Volgens mij zien we in de patkovices altijd alleen de TKversie toch, ook al is er ook iets uit naar EK?

Verder vooral ook goed dat PDC parlementair hier op gaat letten, maar jullie helpen wellicht daarbij met opletten..:)
Groet,

van: i BE EE)EEEo minvws.nl>
Verzonden: donderdag 7 januari 2021 19:30

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE:

Hi,

Er is geen voortgangsbrief verstuurd. Dat was een specifieke brief over vaccins. Vallen alle brieven onder het verzoek?

Want er zijn de afgelopen twee weken ook over reizen en vliegverboden allerlei brieven uitgegaan.

Dinsdag gaat er weer een stand van zakenbrief naar de Tweede Kamer.

Groet

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 19:24

BEY GE) SEE inves «>; EXE BE (SE) SEEN inv > EXE KE GED@minvws.nl>
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@minvws.nl>

cc: BES E.
Ei RFD) J

Onderwerp: RE:

LS!

Terugkomend op de eerdere mail van [EES JEEXEZM: is het parallel verzenden aan de Eerste Kamer goed gegaan met de

voortgangsbrief COVID die maandag 4 januari jl. is verstuurd?

In de brief zelf zie ik alleen de Tweede Kamer als geadresseerde staan.

Wie binnen VWS is degene die ik hiervoor moet hebben?

Groet,

5.1.2e

Verzonden: maandag 21 december 2020 14:11

«IE
Dat snap en begrijp ik. maar dank voor je reactie en je aanbod (graag!). Ik maak van ce

RAIN EI @zou jij
jouw team parlement dit willen meegeven, helpt in het zoveel als mogelijk voorkomen van (onnodige) nieuwe

onrechtmatigheden.

Bij voorbaat dank JEXER}

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 21 dec. 2020 2:06 PM

costo ENE]
Het klinkt misschien simpel maar de werkelijkheid is meestal toch weer net wat complexer dan je zou wensen...

Als jouw simpele vraag is, kunnen alle TK brieven inzake Covid altijd ook naar EK in afschrift worden gestuurd, dan is het

wellicht te doen..moet ik dan nog wel even overleggen met de covidadviseurs. Overigens ook iets waar het parlementaire team

van PDC19 ook even op gewezen moet worden, zij zijn immers de inhoudelijk verantwoordelijken en redacteur van de brief( ik

zie [EEEEin de cc staan®)

Maar de verantwoordelijkheid in het algemeen voor de inhoud van brieven en beleidsvoornemens ligt wel echt bij de
beleidsdirecties en niet bij BPZ, dus daarvan vind ik dat deze vraag bij de directies neergelegd moet worden dat zij daar op

moeten letten.

De noodzzak hiertoe kunnen wij dan nog een keer benoemen in een BPZ-bulletin en adviseurs kunnen helpen opletten, maar de

inhoudelijke verantwoordelijkheid kan niet bij ons liggen om die afwegingen te maken.

Vriendelijke groet,

EEECE) EE |FT
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Parnassusplein 5 | 25 11 VX | Den Haag
Mobiel: 06 JEXE] IEEE minvws.nl

Verzonden: maandag 21 december 2020 10:44

Aan: 3 Ki ) minvws.nl>

cc: < minvws.nl>

Onderwerp:

VWS kampt met grote onrechtmatigheden op de jaarrekening. Een van de onrechtmatigheden heeft te maken met het niet tijdig
informeren van de Eerste Kamer over beleidsvoornemens. Door middel van de voortgangsrapportages COVID doen we dat wel

juist in de richting van de Tweede Kamer, maar niet in de richting van de Eerste Kamer en dat leidt tot

begrotingsonrechtmatigheid. Dit kan eenvoudig worden opgelost als de brieven en rapportages waarin beleidsvoornemens staan

(ik denk vooral aan de voortgangsrapportages COVID, maar wil geen andere communicatie met de Tweede Kamer brieven

uitsluiten) ook (in afschrift) aan de Eerste Kamer worden gestuurd. Categorie kleine moeite, maar grote positieve gevolgen.

Kunnen jullie daar voor zorgen als VWS weer iets aan de Tweede Kamer gaat sturen?

Dank en groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


